
Sprawozdanie z przeprowadzenia konsultacji projektu Uchwały Rady Powiatu w Poznaniu 

w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu poznańskiego 

 

Zarząd Powiatu w Poznaniu uchwałą Nr 2289/18 z dnia 25 stycznia 2018 roku ogłosił przeprowadzenie 

konsultacji w sprawie: skierowania do konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Poznaniu 

w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu poznańskiego, 

z organizacjami, których działalność statutowa dotyczy przedmiotu uchwały. 

Konsultacje przeprowadzone zostały w formie dwóch spotkań, w których konsultantami ze strony 

powiatu poznańskiego byli: Członek Zarządu Powiatu w Poznaniu, Pełnomocnik Starosty do Spraw 

Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, pracownicy Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej 

oraz Powiatowy Konserwator Zabytków. 

Spotkania odbyły się w sali posiedzeń 315 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Poznaniu,  

ul. Jackowskiego 18 w dniach: 5 lutego 2018 roku, w godzinach od 14:00 do 16:45,  

oraz w dniu 6 lutego 2018 roku, w godzinach od 10:00 do 13:00. 

Konsultacje przeprowadzono także w formie elektronicznej, w dniach od 1 do 7 lutego 2018 roku. 

Konsultacje przeprowadzono dla organizacji, w celu poznania ich opinii w sprawie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Poznaniu w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu 

poznańskiego. 

Jednostką odpowiedzialną za przeprowadzenie konsultacji był Wydział Promocji i Aktywności 

Społecznej. 

Z wyżej wymienionych spotkań konsultacyjnych nie skorzystały żadne organizacje. 

Drogą elektroniczną nie wpłynęły żadne uwagi. 

 

 


